
Iemand heeft opgemerkt dat
provinciegrenzen niet heilig zijn. In
dit soort dossiers is eigenlijk zelden
iets heilig. Over deze zaken is
verschil van mening mogelijk.
Mevrouw Van der Hoeven heeft ook
gezegd dat het bij sommige
afwegingen in haar fractie een
dubbeltje op z’n kant was. Mijn keuze
is om de grens op de voorgestelde
wijze te laten lopen.

Mevrouw Van der Hoeven heeft
nogmaals onderstreept dat het goed
is dat er een besluit wordt genomen.
Ik zal er al het mogelijke aan doen
om dat te bevorderen. Ik loop niet
vooruit op de behandeling van de
wijziging van de Wet Arhi in de
eerste Kamer. Ik heb geen idee hoe
de gedachtewisseling zich daar zal
ontwikkelen.

Wij zijn het erover eens dat het
veel zorg eist om een keuze te
maken die als een stap vooruit kan
worden gezien, waarbij voorkomen
moet worden dat je jezelf in een
ongelukkige situatie manoeuvreert. Ik
wil graag met de Kamer nagaan op
welke wijze wij hiermee verder
kunnen. In overleg met het kabinet
zal ik daartoe nadere voorstellen
doen.

Naarmate je ouder wordt, worden
termijnen relatiever. Een perspectief
van 25 jaar vind ik behoorlijk lang.
Een en ander hangt natuurlijk sterk
af van de dynamiek in een bepaalde
regio. In Limburg hebben wij gezien
dat de ontwikkelingen zo snel gaan
dat alleen aan maatregelen voor een
termijn van 10 à 15 jaar gedacht kan
worden. Ik weet overigens dat
mevrouw Van der Hoeven daar iets
anders over denkt.

Tenzij ik ze afwijs, probeer ik
moties van de Kamer uit te voeren.
Ik hoop dat de provincie Overijssel
goed gehoord heeft welke opties
naast die uit de motie-Hoekema over
Bathmen naar voren zijn gebracht.
Als men wil dat ik een andere lijn
volg, moet men een motie indienen
waarin wordt gevraagd over alle
varianten na te denken. Ik denk
echter niet dat de heer Hoekema
daar gelukkig mee is.

Ik blijf van mening verschillen met
de heren Van den Berg en De Wit
over de procedure. Ik ben geen
voorstander van het openhouden
van opties ten aanzien van Bathmen.
Dat hebben wij in het verleden al
genoeg gedaan. Wij moeten nu met
dit voorstel doortastend optreden in
de hoop dat wij op niet al te lange
termijn ook tot een goede nadere

oplossing voor Bathmen kunnen
besluiten.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, heden-
middag over het wetsvoorstel te
stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 13.10 uur
tot 15.00 uur geschorst.

©

De voorzitter: Wij hebben een
bericht ontvangen van het overlijden
op de leeftijd van 83 jaar van de heer
Hendricus Petrus van Hagen. Henk
van Hagen was een van de trouwste
bezoekers van de publieke tribune,
waar hij in de jaren dertig voor het
eerst verscheen. Hij had een
persoonlijke band met velen van ons,
met voorgangers en met diverse
personeelsleden. Namens de Tweede
Kamer heb ik bericht van rouwbeklag
gezonden.

De overige ingekomen stukken staan
op een lijst die op de tafel van de
griffier ter inzage ligt. Op die lijst heb
ik voorstellen gedaan over de wijze
van behandeling. Als aan het einde
van de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
27 juni bij het begin van de
vergadering te behandelen:
- de brief van de vaste commissie
voor Financiën houdende het
voorstel de Sociaal-Economische
Raad aanvullend advies te vragen
naar aanleiding van het rapport van
de Monitoring Commissie Corporate
Governance (commissie-Peters II)
(25732, nr. 13);
- een voordracht ter vervulling van
een vacature in de Hoge Raad
(27201).

Ik stel voor, aanstaande dinsdag te
stemmen over:

a. de moties, ingediend tijdens het
notaoverleg inzake vroeg- en
voorschoolse educatie, te weten:
- de motie-Hamer c.s. over de

implementatie van de voor- en
vroegschoolse opvang (27190, nr. 2);
- de motie-Hamer c.s. over een
integrale kwaliteitsbewaking voor de
voor- en vroegschoolse educatie
(27190, nr. 3);
- de motie-Rabbae c.s. over een
doorlopende leerlijn van de
voorschoolse periode tot en met het
basisonderwijs (27190, nr. 4);
- de motie-Rabbae over een sluitende
aanpak in het landelijk beleidskader
GOA (27190, nr. 5);

b. de moties, ingediend tijdens het
notaoverleg inzake onderwijskansen,
te weten:
- de motie Barth c.s. over criteria in
het onderwijskansenbeleid (27020,
nr. 6);
- de motie-Barth/Rabbae over een
leerstandaardenprogramma (27020,
nr. 7);
- de motie-Cornielje/Lambrechts over
het budget voor voor- en vroeg-
schoolse educatie en het budget
voor OALT (27020, nr. 8);
- de motie-Ross-van Dorp over het
onderwijsinvesteringsfonds (27020,
nr. 9);
- de motie-Ross-van Dorp c.s. over
de verdeling van GOA-middelen
(27020, nr. 10);
- de motie-Lambrechts c.s. over de
verantwoordelijkheidsverdeling
tussen gemeenten en Rijk (27020, nr.
11);
- de motie-Lambrechts c.s. over het
betrekken van scholen bij het
bestuurlijk overleg en de taskforce
(27020, nr. 12);
- de motie-Rabbae over moderne en
goede onderwijsmethoden (27020,
nr. 13);

c. de moties, ingediend tijdens het
notaoverleg over de toekomst van de
nationale luchthaven, te weten:
- de motie-Rosenmöller over een
emissieplafond voor CO2 (26959, nr.
9);
- de motie-Van Bommel over het
nachtregime (26959, nr. 10);
- de motie-Van Bommel over de
studie naar een eiland in zee (26959,
nr. 11);
- de motie-Van Walsem over de
omgeving van Zwanenburg (26959,
nr. 12);
- de motie-Stellingwerf over de
omzetting van Ke naar Lden (26959,
nr. 13);
- de motie-Stellingwerf over
handhavingspunten en geluidsmeet-
punten (26959, nr. 14).
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Ik stel voor, te behandelen op
donderdag 29 juni bij het begin van
de vergadering:
- het voorstel van wet van het lid
M.B. Vos tot wijziging van het
voorstel van wet van het lid M.B. Vos
tot wijziging van de Wet milieube-
heer (duurzaam geproduceerd hout)
(26998).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Barth.

Mevrouw Barth (PvdA): Voorzitter!
Gisteren heeft de vaste commissie
voor Onderwijs, Cultuur en Weten-
schappen een algemeen overleg
gevoerd met de minister van
Onderwijs over de toekomst van het
kennisnet. Het verloop van dat debat
geeft niet alleen mijn fractie, maar
ook die van GroenLinks, D66 en het
CDA aanleiding om u te verzoeken
het verslag van dat algemeen
overleg op de plenaire agenda te
zetten.

De voorzitter: Ik zal daarover een
nader voorstel doen.

Het woord is aan mevrouw Kant.

Mevrouw Kant (SP): Voorzitter! Ik
verzoek u het verslag van het
algemeen overleg over arbeids-
problematiek zorg op de plenaire
agenda te zetten en het liefst voor
volgende week. Dit verslag moet wel
voor het reces behandeld worden,
maar er is nog overleg nodig en er
moet nog informatie worden
ingewonnen over een aantal moties
die in dat debat zullen worden
ingediend.

De voorzitter: Ook daarover zal ik
de Kamer een nader voorstel doen.

Het woord is aan de heer De Haan.

De heer De Haan (CDA): Voorzitter!
Mede namens de fractie van
GroenLinks verzoek ik u het verslag
van het algemeen overleg over de
eurokit, de Zalmkit, ofwel het zakje
van Zalm, nog even op de agenda te
plaatsen.

De voorzitter: Ik hoop dat u met
’’even’’ hetzelfde bedoelt als wat ik
er graag onder versta. Ik zal de
Kamer daarover een nader voorstel
doen.

Het woord is aan de heer Dittrich.

De heer Dittrich (D66): Mevrouw de
voorzitter! Namens de vaste
commissie voor Justitie wil ik de
regering een brief vragen waarin de
stand van zaken wordt weergegeven
rond de problematiek van de witte
illegalen. De vaste commissie heeft
al twee keer een brief aan de
staatssecretaris gestuurd. Wij hebben
daar geen reactie op gekregen, dus
wij denken dat het goed is om daar
nu plenair informatie over te vragen.
Wij willen graag op korte termijn de
stand van zaken weten.

De voorzitter: Ik zou willen
voorstellen om het stenogram van
dit deel van de vergadering door te
geleiden naar het kabinet, maar
misschien is het beter als wij erbij
zeggen dat wij die brief vóór
volgende week dinsdag willen
hebben.

De heer Dittrich (D66): Ik vind dat
een heel goede suggestie. Ik wil die
graag overnemen.

De voorzitter: Goed. Dan stel ik
voor, het stenogram van dit deel van
de vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de voortzetting van
de stemmingen in verband met het
wetsvoorstel Wijziging van de
Pensioen- en Spaarfondsenwet
en enige andere wetten (recht
van keuze voor ouderdomspen-
sioen in plaats van nabestaanden-
pensioen en gelijke behandeling
van mannen en vrouwen)
(26711), en over:
- de motie-Schimmel/Van Zijl over
unisekstarieven (26711, nr. 24);
- de motie-Schimmel/Van Zijl over
ongehuwd samenwonende partners
(26711, nr. 25).

(Zie vergadering van 20 juni 2000.)

De voorzitter: De motie-Schimmel/
Van Zijl (26711, nr. 24) is in die zin
gewijzigd, dat zij thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat deelnemers in

collectieve regelingen recht hebben
op gelijke behandeling, ongeacht
geslacht;

overwegende, dat unisekstarieven
daartoe een middel zijn;

constaterende, dat in Denemarken
per 1 juli 1999 het gebruik van
unisekstarieven in aanvullende
collectieve pensioenregelingen
wettelijk verplicht is gesteld;

verzoekt de regering de mogelijkhe-
den van unisekstarieven in Neder-
land te verkennen en indien de
resultaten van deze verkenning daar
aanleiding toe geven, de invoering
daarvan te bevorderen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 32 (26711).

De motie is rondgedeeld. Ik neem
aan dat wij er thans over kunnen
stemmen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-Blok/Balkenende (stuk
nr. 16, I).

De voorzitter: Ik kan niet goed zien
hoe deze stemming uitvalt. Wij zullen
hierover wederom hoofdelijk moeten
stemmen.

Vóór stemmen de leden: De Hoop
Scheffer, Kamp, Klein Molekamp,
Van der Knaap, Leers, Luchtenveld,
E. Meijer, Th.A.M. Meijer, Van
Middelkoop, Mosterd, Nicolaı̈,
Niederer, Oplaat, Örgü, Passtoors,
Patijn, Reitsma, Remak, Rietkerk,
Rijpstra, Ross-van Dorp, Rouvoet,
Schreijer-Pierik, Schutte, Snijder-
Hazelhoff, Van der Staaij, Stelling-
werf, Stroeken, De Swart, Terpstra,
Udo, Te Veldhuis, Verbugt, Verburg,
Verhagen, Visser-van Doorn, Van der
Vlies, O.P.G. Vos, Voûte-Droste, De
Vries, Weekers, Weisglas, Van
Wijmen, Wijn, Wilders, Van den
Akker, Van Ardenne-van der Hoeven,
Atsma, Van Baalen, Balemans,
Balkenende, Van Beek, Van den Berg,
Biesheuvel, Bijleveld-Schouten,
Blaauw, Van Blerck-Woerdman, Blok,
Buijs, Van de Camp, Cherribi,
Cornielje, Dankers, Van Dijke,
Dijkstal, Van den Doel, Essers,
Eurlings, Geluk, De Haan, Hessing,
Hillen, Van der Hoeven en Hofstra.
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